

TOP

Emulsion Paints



إيمولشن توب



3.6 Liter

Emulsion National Top

Emulsion with high covering power comprises of plastic and Coloring materials in high ratios, its special composite gives it the advantage of easy use and resistance to weather and rot. Complies with Jordanian specifications as internal and external paint and acquired the quality trademark from the Ministry of Industry and Commerce.

Method of Application: By brush or roller. The surface should be thoroughly cleaned, scrubbed and cracks should be calked with National Putty. The surface could be undercoated with National Bond Sealer.

Dilution: With water at 35% for first coat and 25 - 30% for second / third coats.

Coverage: 8 - 9 M2/Lit, depending on surface condition.

Washing Resistance: Over 20,000 rub.

Drying: Touch dry: 30 min. Recoatable: 2 hrs.

Glossiness Degree: Matt.

Storage: Keep the sealed original containers away from direct sun. Store in temp. 5 - 35°C. Best used within 18 months from production date.

إيمولشن ناشونال توب

دهان مائي يمتاز بقوة تغطية عالية جداً، يتكون من مواد بلاستيكية ومواد ملونة بنسب عالية، وتركيبته الخاصة تعطيه ميزات سهولة الاستعمال ومقاومة تقلبات الطقس والعفن. مطابق للمواصفات الأردنية كدهان داخلي وخارجي. وحائز على علامة الجودة من وزارة الصناعة والتجارة.

طريقة الإستعمال: بالفرشاة أو بالبرول، قبل الدهان يجب تحضير السطح جيداً بتنظيفه من الأوساخ والحف وسد الثقوب إن وجدت بمعجونة الجدران ناشونال، ويُمكن تأسيس السطح بإستعمال ناشونال بوند سيالر.

التخفيف: بالماء بنسبة 35% عند دهان الوجه الأول، ونسبة 25 - 30% عند دهان الوجه الثاني والثالث.

التغطية: 8 - 9 م²/لتر وحسب طبيعة السطح.

مقاومة الغسيل: أكثر من 20,000 حكة.

الجفاف: جفاف الملمس: 30 دقيقة. إعادة التغطية: 2 ساعة.

درجة اللمعة: معلمي

شروط التخزين: تُحفظ العبوات الأصلية التي لم تفتح

بعيدا عن أشعة الشمس المباشرة وفي درجة حرارة من

5 - 35م°، ويُفضل استخدام هذا المنتج قبل مرور 18

شهرأ من تاريخ الإنتاج.

☎ **National Paints Factories Co. Ltd.**

Tel: (962-6) 4790700 P.O.Box 533 Abu Alanda 11592 Jordan
Fax: (962-6) 4790799 e-mail: npfc@nationalpaints.com

صنع في الأردن

Made in Jordan

Member of Sayegh Group - www.sayeghgroup.com www.nationalpaints.com

☎ **شركة مصانع الدهانات الوطنية**

هاتف: ٧٩٠-٤٧٩٠ (٩١٢-٦) ص.ب ٥٣٣ أبوعلندا ١١٥٩٢ الأردن
فاكس: ٧٩٩-٤٧٩٠ (٩١٢-٦) بريد الكتروني: npfc@nationalpaints.com

Size: 512mm x 190mm

5 color separations:

-  pantone red 032
-  pantone reflex blue
-  pantone 248
-  pantone 382
-  pantone 277

Obligatory items to be within design

3.6 Liter

